

2024自由電子雷射夏季學校課程說明

1. 每組最多6人，共分5組，由學員自行組隊，每隊各自推舉一位同學擔任小隊長。小隊長負責報告該隊的成果。
2. 報告主題與實習課內容相關。
3. 建議每組成員至少要有一位女同學。
4. 博士班學生或博士後研究員不能擔任小隊長。
5. 優勝小組每位學員可獲得精美實用禮物及成績優良獎狀。
6. 每隊之小隊長均可獲得精美實用禮物。
7. 全勤學員可獲得全勤獎狀。
8. 每組報告時間8分鐘，考試委員提問4分鐘，每組報告時間共12分鐘。
9. 晚上6:00-9:30同學在教室（L100）實習討論。
10. 星期四下午3:20開始參觀TPS光束線以及FEL相關實驗室。
11. 星期三17:20開始在同步餐廳交流聚餐。
12. 星期三下午3:00拍團體照。

2024 FEL Summer School Course Description

1. Each group will have a maximum of 6 students and will be divided into 5 groups. Participants will form their own teams and each team will elect a student to be the team leader. The team leader will be responsible for reporting the results of the team.
2. The theme of the report is related to the content of the course.
3. It is recommended that there be at least one female student in each team.
4. Doctoral students or postdoctoral fellows are not eligible to be team leaders.
5. Each member of the winning team will receive a gift and a certificate of merit.
6. The team leader of each team will receive a gift.
7. Full-attendance students will be awarded with full-attendance certificates.
8. Each group will have 8 minutes for presentation and 4 minutes for questions from the examiners, making a total of 12 minutes for each group.
9. 6:00–9:30pm in classroom (L100) for practice and discussion.
10. Thursday, 3:20 pm: Tour of TPS beamlines and FEL-related labs.
11. Wednesday, 5:20 pm, we will have a dinner gathering in the NSRRC Restaurant.
12. Wednesday, 3:00 pm, group photo.

報告事項

- 每日上課(早、中、晚)必須簽到。全勤同學可獲得退費200元，並獲得全勤獎狀。
- 建議在教室內請配戴口罩，以保護自己的健康。如有身體不適請主動告知工作人員或老師，尋求協助。
- 上課期間及晚自習提供早、午、晚餐；7月5日17:20交流聚餐。
- 課程講義電子檔在網頁的課程表中，請自行下載。
- 訪客使用中心無線網路之方式有下列4種：
 - a. 選用SSID：freeelectron，密碼是freeelectron2024
 - b. 選用SSID：NSRRC-Guest，密碼是light source。
 - c. 選用SSID：TANetRoaming(臺灣學術網路校際無線網路漫遊)，輸入各校電子信箱帳號(如xyz@ntu.edu.tw)及密碼。
 - d. 選用SSID：eduroam(國際教育及科研機構無線網路漫遊)。

Please note

- You must sign in every day of class (morning, noon, and night). Students with perfect attendance will receive a refund of NT\$200 and a certificate of perfect attendance.
- It is recommended that you wear a mask in the classroom to protect your health. If you are not feeling well, please take the initiative to inform the staff or teacher for assistance.
- Breakfast, lunch, and dinner will be served during the class and evening study. A dinner gathering will be served at 17:20 on July 5th.
- Course handouts are available in the course catalog on the website, please download them yourself.
- Visitors can use the NSRRC's wireless network in the following four ways.
 - a. Select SSID: **freeelectron**, password is **freeelectron2024**.
 - b. Select SSID: **NSRRC-Guest**, password is **light source**.
 - c. Select SSID: **TANetRoaming** (Taiwan Academic Network Intercollegiate Wireless Network Roaming), enter each school's e-mail account (like **xyz@ntu.edu.tw**) and password.
 - d. Select SSID: **eduroam** (International Education and Research Organization Wireless Network Roaming).